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Van de redactie,

;

Het lijkt mij noodzakelijk om ons
eerst maar even te verontschuldigen.
Door alle verkiezings en formatie-
perikelen is ook de redactie even van
slag geraakt. Niet zo raar natuurlijk
want, geloof ons, wij zijn ook heel
gewone mensen met natuurlijk ook
grote twijfels.
We waren even vergeten om in
september ook een Contactblad te
maken. Nu heeft niemand ons op het
matje geroepen en daardoor zitten we
nog steeds in het redactiezadel.
Voor u ligt de najaarseditie ( zo
noemen we het nu maar )  van het
CDA contactblad van Borger-Odoorn.
Onze voorzitter, Jan Top, heeft in zijn
inbreng alle perikelen nog even op een
rijtje gezet.
De kabinetsbreuk, de kandidaat-
stelling, de verkiezingen en natuurlijk
de formatie. Niemand is natuurlijk
echt gelukkig maar we proberen er nu
wel het best van te maken, dat is zo’n
beetje de rode draad van zijn bijdrage.
Roelof Tuin, onze fractievoorzitter,
vertelt in zijn bijdrage hoe hij het
laatste CDA congres ervaren heeft.
Dat moet u lezen want ondanks alles
wat er gebeurd is horen we van alle
geledingen, ook buiten het CDA, dat
dit CDA congres toch wel een toppunt
van partijdemocratie was. Zo heeft
Roelof het gelukkig ook ervaren en dat
is wel heel anders als de media de
mensen zo graag willen doen geloven.
De secretaris loopt natuurlijk ook een
beetje door de recente ontwikkelingen
heen in zijn bijdrage en probeert het
beeld van de bestuurstafel bij u over
het voetlicht te krijgen.

U vindt een oproep van de secretaris
om uw emailadres aan hem door te
geven. Van veel CDA-ers heeft hij wel
een emailadres maar in enkele
gevallen krijg ik mailtjes terug dat het
niet aangekomen is. Nu het CDA zich
echt voorgenomen heeft om meer nog
dan tot nu toe te communiceren met
de leden en de kiezers is het prettig
als we u per email om uw mening
kunnen vragen en tevens informatie
kunnen toesturen. U kunt aangeven
wanneer en waarover  u wel en
wanneer u niet een email van het CDA
wilt ontvangen.

Last but not least vindt u in dit
contactblad meningen van CDA-ers uit
Borger-Odoorn over de voor het CDA
zo dramatisch verlopen verkiezingen
en de oorzaken die hier wel eens aan
ten grondslag zouden kunnen liggen.
Ook dit moet u lezen en laat het ons
weten als u ook uw mening eens wilt
laten horen.

Wij wensen u veel leesplezier en laten
we de verrichtingen van het CDA
binnen deze coalitie opbouwend
kritisch blijven volgen. Schroom niet
om ook uw mening eens kenbaar te
maken.
Als u het wilt en als u het beschaaft
verwoord kan uw mening ook in dit
contactblad worden opgenomen, we
nodigen u hiervoor van harte uit.

Met vriendelijke groet,

Ifonna en Bert van Maanen
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Van de voorzitter,

Op de zonnige zaterdag voor
verkiezingsdag op  woensdag 9 juni
2010 stonden wij in het centrum van
Borger campagne te voeren voor de
Tweede Kamer verkiezingen.
Ballonnen, folders, de CDA bank en
campagneleden waren present.  Een
laatste poging om zoveel mogelijk
mensen te bewegen op het CDA te
stemmen!
En dan de uitslag van de verkiezingen.
Een dramatisch verlies van 41 naar 21
zetels! Hoe was dat mogelijk?  Jan
Peter Balkenende treedt af als
partijleider.
En dan beginnen de onderhandelingen
voor een kabinet. Het CDA
onderhandelt met fractieleider Maxime
Verhagen. Maar het CDA is niet in
beeld. Terecht. Een dergelijk
dramatisch verlies vraagt om
terughoudendheid.
Een poging om tot een paarsplus
kabinet te komen  mislukt. Dan komt
het CDA toch in beeld.  De PvdA wil
geen middenkabinet.  Eerst moet
duidelijk worden of een kabinet met de
PVV erin mogelijk is. De moeilijkheid
voor het  CDA is de samenwerking met
de PVV.  Lubbers adviseert om dan
maar een informeel gesprek tussen
VVD , PVV en CDA te organiseren,
met een verrassende uitkomst: Een
minderheidskabinet van VVD en CDA
met gedoogsteun van de PVV.  Het
z.g.n Deense model.
We kennen de geschiedenis. Het CDA
is tot op het bot verdeelt over dit
kabinet. Niet zo zeer over het
programma, maar veel meer over de

samenwerking met de PVV.  Het uniek,
bijzonder en emotioneel  massaal
bezocht CDA congres moest uiteindelijk
de doorslag geven.  Van de CDA leden
stemden 68 % voor en 32 % tegen.  De
verdeeldheid blijft, maar toch proberen
samen op te trekken.
Op donderdag 14 oktober 2010 stond
het VVD /CDA kabinet op het bordes bij
de Koningin.
Het is niet eerder voorgekomen in de
geschiedenis van het CDA, dat er zo
veel, zo vaak en door zo veel mensen
in de media over het CDA gesproken is.
Hoe zal dit voor ons CDA uitpakken?
De commissie Frissen onderzoekt de
verkiezingsnederlaag. Er zijn
bijeenkomsten geweest, ook in het
Noorden van het land.  Wij hebben ook
enkele aspecten benoemd:
- CDA is te weinig verbonden met wat
  er in de samenleving speelt (Q-
  koorts, rookverbod en Hedwigpolder)
- CDA heeft Jan Peter Balkenende is
  te snel tot lijsttrekker benoemd. Men
   was Balkenende moe.
- CDA had kabinet niet moeten laten
   vallen op Uruzkan
- CDA moet een brede volkspartij in
  het midden blijven, niet veel links of
  rechts.
- CDA als middenpartij is te weinig in
  beeld.
- CDA moet meer uitgaan van haar
  kernwaarden. De C van het CDA.
  Oog voor de zwakke.
- CDA is te technocratisch bestuurlijk
  bezig geweest
- CDA richt zich teveel op de economie
  en te weinig is het sociale in beeld

- CDA spreekt niet de taal van het volk,
- CDA is te ver gegaan met privatisering
   en marktwerking. Meer oog voor
   kleine schaal.
- CDA heeft veel kiezers verloren,
  Waaraan? De PVV?  Hoe terugwinnen?

Het kabinet krijgt het voordeel van de
twijfel. Laten we het op zijn daden
beoordelen. Dat het spannend en lastig
wordt, dat moge duidelijk zijn. Forse
bezuinigingen, maar ook het sociaal
maatschappelijk klimaat, verdienen
aandacht. Wat merken inwoners van
onze gemeente van het beleid?
Het is van groot belang dat er binnen
het CDA gediscussieerd wordt. Ook al
ben je het niet altijd met elkaar eens.
Het is mooi dat dit kan binnen een
politieke partij.  Ook belangrijk voor
onze afdeling. Binnenkort hebben wij
onze ledenvergadering. Komt allen om
mee te praten over het beleid van ons
Christen Democratisch Appel.

We zijn aangeland in de laatste
maanden van het jaar. De dagen worden
korter en het is langer donker. De tijd
van Advent, verwachting, licht, breekt
aan.  Geloof, Hoop en Liefde zijn daarbij
belangrijke Bijbelse waarden. Laten we
samen, ook via de politiek,  werken aan
een betere wereld, veraf en dichtbij. Ik
wens een ieder alvast een gezegende
en heilzame periode toe.
Jan Top
Voorzitter CDA Borger-Odoorn

Ledenvergadering

17 november 2010

in

Lucy’s Inn,

Eesergroen.
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Dat ook de bestuurstafel werd
beheerst door eerst de
campagnes (gemeenteraad en
Tweede Kamer) , daarna de
slechte uitslag van de Tweede
Kamer verkiezingen en daarna
als gevolg van de formatie
perikelen zal niemand verbazen.
CDA Borger-Odoorn had een
goed resultaat geboekt tijdens
de Gemeenteraadsverkiezingen.
We kwamen weer op drie zetels
en dat konden we natuurlijk een
goed resultaat noemen, hoewel
we eigenlijk op een nog beter
resultaat hadden gehoopt.
We hebben in iedergeval in
Borger-Odoorn een deels frisse,
deels ervaren groep mensen in
de raad weten te krijgen en daar
moeten we gelukkig mee zijn.
Nieuwe raadsleden en
steunfractieleden hebben van het
bestuur de gelegenheid
gekregen om via het CDA zich
verder te bekwamen in o.a. het
debatteren en het inzicht krijgen
in de gemeentelijke financiën.
De Tweede Kamer verkiezingen
verliepen natuurlijk veel minder
goed. Een verlies van ruim 20
zetels moet natuurlijk een
duidelijke oorzaak hebben. In het
land, in de provincie en op
gemeentelijk niveau is binnen
besturen en fracties daarom veel
gediscussieerd en
gebrainstormd waar dit nu aan
heeft gelegen. Velen geven aan
dat we als CDA te veel

technocratisch bezig waren en te weinig
invoelend. Ook het bestuur denkt dat dit
waar is maar er zijn natuurlijk ook wel
andere redenen voor aan te wijzen. Wat
wel vast staat is dat de
volksvertegenwoordigers meer tijd
moeten besteden om uitleg te geven,
om de kiezers te overtuigen dat en
waarom het soms gewoon niet anders
kan. Daarnaast moeten ze ook door-
drukken die zaken die wel degelijk
anders kunnen, ook of juist volgens de
CDA normen. Daarmee hadden we de
wind uit de zeilen van de PVV moeten
halen, jammer dat we dat niet gedaan
hebben. Bovendien zijn er natuurlijk ook
dingen gebeurd die per definitie niet te
verkopen zijn aan de gemiddelde
inwoner van Nederland en dus ook niet
aan de (voormalige ) CDA-kiezers. De
bankencrisis is natuurlijk nog wel het
beste voorbeeld van.
Het CDA moet hier, meer als in het
verleden, stelling in nemen en
maatregelen invoeren.
Nu we toch weer in de regering zitten
kunnen we in iedergeval meesturen in de
voortrazende “coalitiebus”. Als we niet in
de “coalitiebus” zouden zitten zouden
we langs de kant kunnen zwaaien en
roepen maar zou onze invloed
vanzelfsprekend veel minder voelbaar
zijn geworden. Wellicht kunnen we op
deze manier alsnog de wind wat uit de
zeilen van de PVV zien te krijgen want
het is immers wel bekend dat vele PVV
kiezers Wilders niet als premier zien,
daarvoor is hij te weinig genuanceerd in
zijn uitspraken.
Natuurlijk moeten we tegelijk tegengas

geven en moeten we minder
technocratisch en meer invoelend
worden. Dat horen we als CDA met “C”
ook te zijn en daar heeft het natuurlijk
best wel eens aan gemankeerd.

Het bestuur en de fractie van CDA
Borger-Odoorn heeft daarom ook
regionale bijeenkomsten bezocht, het
CDA congres bezocht en zich op alle
fronten goed geïnformeerd gehouden.
Landelijk en provinciaal krijgen we de
vraag om toch vooral de emailadressen
van alle CDA-ers, ook uit Borger-
Odoorn, boven water te krijgen zodat we
de CDA-ers nog beter als voorheen
kunnen informeren. Elders in dit
contactblad vindt u een oproep om uw
emailadres toch vooral door te geven
aan de secretaris.

In haar bestuursvergadering van 13
oktober jl. heeft het bestuur besloten
om in maart 2011 weer de jaarlijkse
functioneringsgesprekken te houden
met de raadsleden en steunfractieleden.
Het bestuur heeft tevens een Algemene
ledenvergadering CDA Borger-Odoorn in
voorbereiding. Elders in dit contactblad
vindt u de uitnodiging voor deze
vergadering die we hopen te kunnen
houden op 17 november 2010 in Lucy’s
Inn in Eesergroen.
Het bestuur rekent op een massale
opkomst op deze informatieve
ledenvergadering waarin onze
wethouder en onze fractieleden u zullen
bijpraten.
Bert van Maanen, secretaris.

Van de   bestuurstafel
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Indrukwekkend

Deze titel omvat in één woord mijn
beleving van het CDA-Congres op 8
oktober j.l
Ik heb het als een goed
georganiseerde dag beleefd.
De aanrijroute naar de Rijnhal in
Arnhem werd het verkeer reeds naar
het stadion de Gelredome
doorgeleidt  om te kunnen parkeren.
Te voet aangekomen bij de Rijnhal
was het achter aansluiten in de rij.
Het gesprek in de rij ging over hoe
deze dag zou gaan verlopen. Er werd
door tegenstanders pamfletten
uitgedeeld en dichtbij de entree
stonden mensen te demonstreren
tegen het regeerakkoord danwel de
samenwerking met de PVV.
Bij de binnenkomst nog even kort in
de rij voor de stemkaart en entree-
bewijs maar de registratie was goed
op orde. Eenmaal in de Rijnhal
gekomen imponeerde mij de enorme
ruimte met stoelen netjes in vakken
verdeeld
Henk Bleker betrad het toneel en een
luid applaus en een staande ovatie
deed hem zichtbaar goed. Het doel
van het congres was of de leden
gingen instemmen met het regeer/
gedoogakkoord. De inhoudelijke
discussie in de morgen-bijeenkomst
ging, hoe begrijpelijk ook, over wel of
niet samenwerken met de PVV.
In de zaal stonden 8 microfoons.
Deze waren in korte tijd door
minimaal 10 personen per microfoon
bezet. Iedere spreker had 1 minuut
spreektijd. Dit was voor de meeste
sprekers tekort, maar lang genoeg
om duidelijk te maken of men voor of
tegen samenwerking was.
De discussie verliep op een goede

manier, er werd ruimte gegeven aan
elkaars standpunten.

In het middag deel kwamen een aantal
resoluties aan bod. Die in het
merendeel de strekking hadden wel of
geen deelname aan het nieuw te
vormen kabinet.
Standpunten werden herhaald  en
afwisselend een lid danwel een
dissident danwel een prominent aan
het woord.
De stemming verliep in het begin wat
chaotisch omdat de belangrijkste
resolutie, voor deelname aan een
nieuw kabinet zich direct aandiende.
Met het opsteken van de gele
stemkaart werd duidelijk dat een ruime
meerderheid voor kabinetsdeelname
stemde. Voor de goede orde zijn de
stemkaarten ingenomen en geteld om
tot een eerlijke uitslag te komen.

De algemene indruk is dat de
congresgangers positief op het
regeerakkoord hebben gereageerd. Het
wantrouwen zit voornamelijk in de
samenwerking, danwel de
afhankelijkheid van de PVV. Ook de
voorstanders van het regeerakkoord
hebben dit gevoel duidelijk gemaakt
maar bij hen overheerst de bestuurlijke
verantwoordelijkheid.

Een indrukwekkende dag waar het
CDA zich als partij zich goed heeft
gemanifesteerd door op een goede
manier met elkaar te discussiëren en
tot besluitvorming te komen. Een partij
die het voorelkaar krijgt in zeer korte
tijd, zo’n groot congres te organiseren
en dit op een waardige manier over het
voetlicht weet te brengen, is een partij
om trots op te zijn!!!!!

Roelof  Tuin

Van de fractie,

Zuiderdiep 553

7876 BH Valthermond

www.tobbenwonen.nl
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BuinenBuinenBuinenBuinen
Hoofdstraat 75, tel 0599-212152

Waar serviceserviceserviceservice nog hoog in het vaandel staat
vooral uw dagelijkse boodschappen, gratis bezorging

tevens verzorging van al uw
gourmet-,  fondue- en  barbequeschotels

familiesalades
Tevens verhuur  van:

gourmetstellen, gasbarbeque, Grolsch thuistap

Wilt u snel en correct geïnformeerd

worden door het CDA ?

Van alle kanten binnen het CDA is een roep om elkaar goed geinformeerd
te houden.  Daarom zou het CDA graag van alle leden die een emailadres
hebben, het emailadres willen hebben. Ook als u een nieuw emailadres
heeft zouden we dit graag hebben.
Natuurlijk maakt u dit zelf uit maar als u goed geinformeerd wilt blijven
vragen we u uw emailadres door te geven op ons emailadres:
borgerodoorn@cdadrenthe.nl

U kunt in de email aangeven wat u wel of niet wilt ontvangen.
Ik hanteer 2 gradaties en u kunt uw keuze op de email vermelden:
1. Alle leden: informatie of documenten die we u als lid moeten
opsturen, anders per fysieke post als we uw emailadres niet hebben.
2. Actieve leden: daarenboven alle nieuwsfeiten en uitnodigingen
plaatselijk, regionaal, landelijk en europees.
Als u later uw keuze wilt veranderen kunt u dit altijd per email aangeven op
ons emailadres: borgerodoorn@cdadrenthe.nl

Bert van Maanen
secretaris CDA Borger-Odoorn.
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(Er waren ongeveer 90 leden aanwezig)

Opening
De voorzitter opent de vergadering met
het lezen van de verjaardagsbrief (het
CDA bestaat vandaag dertig jaar) van
Herman Kaiser, voorzitter van
Gelderland. Hij blikt daarin terug naar
het congres. En hij roept iedereen op
om vanuit eensgezindheid en positieve
energie onze idealen ook in een nieuwe
tijd te vertalen naar de politieke en
maatschappelijke realiteit.

Mededelingen
De evaluatiecommissie waarin Albert
Jan Maat en Johan Ebbers uit Drenthe
zitting hebben is druk aan het werk en
de commissie zal op het komende
congres de evaluatie presenteren.
Daarna moeten we met elkaar aan de
slag.
Hij vraagt de aanwezigen om in hun
agenda de volgende bijeenkomsten te
noteren.
Op 13 december staat er een ALV
gepland om het verkiezingsprogram en
de advieslijst vast te stellen. Op 8
januari 2011 staat de
nieuwjaarsbijeenkomst gepland.
Suggesties voor een leuke locatie zijn
van harte welkom.
Tot slot doet hij de oproep om zoveel
mogelijk mailadressen door te geven
aan Anneke Klooster zodat we elkaar
snel kunnen informeren over zaken rond
het CDA.

Verslag 19 april 2010, 21 juni 2010
en 13 september 2010
De verslagen worden vastgesteld met

verslag

Algemene Ledenvergadering

C D A  D r e n t h e  van 11 oktober 2010 te Westerbork

dank aan de samenstellers. Er zijn
complimenten voor het uitgebreide
verslag van 13 september 2010. Dit is
opgesteld door Bernie Wiegman.

Benoeming de heer J. van der Wilden
Hoogeveen stelt voor dat de heer van der
Wilden de heer Beentjes opvolgt in het
Algemeen Bestuur. Nadat Jaap van der
Wilden zich heeft voorgesteld stemt de
vergadering in met zijn benoeming.

Afscheid de heer Mentink en de
benoeming van de heer van der Heide
De heer Mentink neemt afscheid na een
aantal jaren zitting te hebben gehad in
het Algemeen Bestuur namens Aa en
Hunze. Hij ontvangt als dank een
attentie. De vergadering gaat akkoord
met de benoeming van de heer Van der
Heide.

Actuele Europese politiek, Esther de
Lange, Lid Europese Parlement, EVP-
fractie
Nederland - Europa
De CDA-ers in Europa moeten
voortdurend uitleggen wat er in Den Haag
gebeurt. Het fenomeen gedogen van een
minderheidskabinet is echter in Europa
niet nieuw. Het is ook bekend uit de
Scandinavische landen. Waar de CDA-
ers echter voor waken is dat de drie
partijen over één kam worden geschoren.
Ook moet worden duidelijk gemaakt dat
het CDA deze regering kritisch
constructief volgt.
Het is overigens wel een paradoxale
situatie. Want veel regels die de PVV
wil aanscherpen, kunnen alleen
aangepakt worden in Europees
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verband. Een Europees verband dat de
EVP wil opheffen.
De CDA maakt zich echter wel zorgen
om de verrechtsing en verruwing van de
politiek in Europa (Zweden, Oostenrijk).
Actuele ontwikkelingen
De financiële situatie is niet rooskleurig.
Voor Europa zal zich dat aftekenen vanaf
2013, omdat dan een nieuwe
meerjarenbegroting van kracht wordt. De
nationale broekriemen zullen moeten
worden aangetrokken, dus ook de
Europese broekriem. Dus moeten de
komende tijd de vragen beantwoord
worden, wie betaalt wat en wie krijgt wat?
De komende jaren zal strak(ker) de hand
moeten worden gehouden aan het
Stabiliteit en Groeipact (lees maximaal
3% begrotingstekort). Op dat gebied zijn
inmiddels strengere regels afgesproken.
Landbouwbeleid
De landbouwplannen worden op 17
november a.s. gepresenteerd. Maar er is
al veel uitgelekt.
Er spelen twee problemen. Er zal
maximaal voedsel geproduceerd moeten
worden om de Wereldbevolking te
voeden. Daar tegenover staat dat dit vaak
gepaard gaat met milieu problemen en
ten koste gaat van dierenwelzijn.
Er ontstaat dus een tendens, die ook in
Nederland gaande is, om boeren niet
alleen te betalen voor het voedsel dat ze
produceren, maar ook voor hun bijdrage
aan de maatschappelijke dienstverlening.

REACTIES
Europese, nationale en provinciale
politiek zal beter op elkaar afgestemd
moeten worden. Bijvoorbeeld ten aanzien
van Natura 2000. In Europa werkt de
VVD samen met de Groenen en de
Socialisten terwijl op Nederlands en
provinciaal niveau die samenwerking er
juist niet is. In Europa is de regel bedacht
dat er gespoten mag worden op
tenminste 10 meter van het water. Onder
druk van de EVP-fractie is deze regel

aanmerkelijk versoepelt, omdat niet alle
chemicaliën gelijk zijn. En nu komt
Nederland met de regel van 5 meter. Dat
werkt dus niet.
     Dat het Ministerie van Landbouw
ondergebracht wordt bij Economische
zaken hoeft geen probleem te zijn. Als de
betreffende staatssecretaris, die zich in
Europa minister mag noemen, maar
verstand van zaken heeft, weet hoe de
hazen lopen en coalities kan sluiten. Bij
het overleg over de zuivelmarkt,
bijvoorbeeld, is Nederland tot op heden
niet vertegenwoordigd. Wij zijn soms te
eigenwijs! Dus zorgen dat je aan alle
tafels meepraat.
     Je ziet dat in de huidige crisis partijen
de neiging hebben zich achter de eigen
dijken terug te trekken. Er worden regels
toegepast om de eigen producten te
beschermen, iets wat bijvoorbeeld 5 jaar
geleden volstrekt niet aan de orde was.
Ook zal er meer afstemming moeten
komen bijvoorbeeld ten aanzien van het
immigratiebeleid. De Europese regels
deugen, maar daar is de afgelopen jaren
niet streng genoeg de hand
aangehouden; er werden teveel ogen
dicht geknepen. Economische immigratie
is geen vluchtelingenbeleid. Mensen die
ons nodig hebben kunnen op onze
solidariteit rekenen.
     Dat China Griekenland financieel gaat
steunen daar heeft Europa geen grip op.
China speelt trouwens een dubieuze rol
in veel landen. Bijvoorbeeld in Oost Afrika
koopt China landbouwgrond op om de
eigen bevolking te kunnen voeden. De
Chinese aanpak in Oost-Afrika en
Griekenland kan alleen aangepakt
worden via G20 of V.N.
     Wat betreft de financiële crisis in
Europa bestrijdt Esther de Lange dat het
gaat om een Noord-Zuid tegenstelling.
Ook België en Ierland staan er beroerd
voor. De oplossing voor deze problemen
is een strenger, grensoverschrijdend
toezicht.

     Wat betreft de regionale
structuurfondsen moeten we er rekening
mee houden dat de omvang gelijk blijft
maar dat het met meerdere regio’s
gedeeld moet worden. Dus meer taken
voor hetzelfde geld, waarbij de armste
regio’s het eerst aan de beurt zijn. Vooral
bij grensoverschrijdende projecten blijkt
Europees geld een belangrijke initiator te
zijn.
     Wat betreft het inkomen van boeren
wordt dus 17 november a.s. meer
duidelijk. Er zal vermoedelijk een lagere
basis bijdrage per bedrijf uitkomen, maar
dat mag dan weer aangevuld worden met
betalingen voor maatschappelijke
dienstverlening.

Vaststellen lijsttrekker Provinciale Staten
Het Algemeen Bestuur heeft het voorstel
gedaan om Henk Klaver te benoemen tot
lijsttrekker voor de Provinciale
Statenverkiezingen. De afdelingen waren
in de gelegenheid om tegenkandidaten te
noemen. Hiervan is geen gebruik
gemaakt en de voorzitter is blij dat het
Algemeen Bestuur en de Algemene
Ledenvergadering unaniem instemmen
met het voorstel om Henk Klaver te
benoemen tot lijsttrekker. De vergadering
bekrachtigd dit met applaus.

Provinciale politiek, Henk Klaver
eerste woorden als nieuw gekozen
lijsttrekker
Het CDA is er klaar voor om deel te
nemen aan het bestuur van de provincie.
Voor de afgelopen periode geldt, “Doe wel
en zie niet om.” De fractie bleek sterk en
bleef sterk ook na de wisselingen (Agnes
Mulder naar gemeenteraad Assen en
Henk Lammers, weth. De Wolden). De
fractie had plezier in het bedrijven van
politiek, dat was de basis. Gemiddeld
genomen heeft de fractie verstandig
gehandeld, al was niet alles wijs.
Sommige CDA standpunten, bijvoorbeeld
Vliegveld Eelde, zijn overgenomen door

bijvoorbeeld de PvdA en SP. Maar keuzes
doen soms pijn, maar je ziet dat in
sommige gevallen het gelijk naar het CDA
kantelen. In de provinciale staten doen wij
mee. De samenwerking met de PvdA en
de VVD is momenteel goed.
     Het CDA staat pal voor de volgende
zaken.
Ondersteuning BOKD, de kleine kernen
in Drenthe. Het gaat immers om de
mensen in die dorpen. Dat heeft ook te
maken met de aanpak van de krimp. Hoe
leefbaar blijft de provincie Drenthe. De
Vuelta moet weer naar Drenthe. En ook
de Emmer Dierentuin moet de eindstreep
halen. Het Welzijn Doven en het
Paardrijden voor Gehandicapten blijft de
steun houden van het CDA.
     Een volgend punt van aandacht is,
alles uit het regeerakkoord te halen. Het
is een akkoord met aandacht voor de
regio’s. Het is geen randstad kabinet.
Bijvoorbeeld aandacht voor de regionale
luchthavens en jeugdzorg dicht bij
mensen. De aanpak van robuuste natuur
zones wordt echter getemporiseerd
     Het CDA staat aan het begin van een
nieuwe periode. Wij komen terug met
een nieuwe sterke fractie en gaan uit van
ca. 10 fractieleden. Die de deugdelijke
plannen uit ons verkiezingsprogramma
gaan uitvoeren. De schouders er onder,
dat geeft nieuwe energie, nieuw politiek
plezier. Volvertrouwen vooruit.
CDA Drenthe is klaar voor morgen!

De voorzitter bedankt Henk Klaver. Het
Bestuur heeft Henk leren kennen als een
teamspeler. Het kernwoord van het CDA
is “samen” en dat heeft Henk de
afgelopen periode waargemaakt in de
statenfractie.
De concept kandidatenlijst gaat nu
naar de plaatselijke afdelingen en
kunnen via het CDA-bureau (Anneke
Klooster) reageren. De lijst en het
verkiezingsprogramma worden op de
ALV van 13 december vastgesteld.
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REACTIE
Frits Heukers, in de regionale pers werd
gezegd dat met de keuze van Henk
Klaver als lijsttrekker, de komende 4 jaar
de oppositie voor het CDA onafwendbaar
was.
Henk Klaver, wij willen één ding dat is
besturen. De reactie van de
fractievoorzitter van de PvdA op dit artikel
was, “De journalisten maken geen
colleges, dat doen wij.” Maar dergelijke
reacties horen nu eenmaal bij de politieke
journalistiek. Er zijn op dit moment goede
relaties.

Actuele landelijke politiek, Margreeth
Smilde, CDA 2e kamerfractie
Morgen kiest de CDA-fractie de nieuwe
voorzitter. Woensdag is er een debat met
informateur Opstelten over zijn
informatieverslag. Daarna volgt er nog een
debat over de nieuwe regeringsverklaring.
De laatste 100 dagen zijn volgens
Margreeth Smilde de meest hectische
geweest van de 2500 dagen die zij nu
actief is in de Tweede Kamer. Het
congres was 2/3 voor en 1/3 tegen, maar
de fractie gaat voor 100% voor de
uitkomsten van het congres. Er moet
behoedzaam gehandeld worden, want
ook de toekomst van de partij staat op
het spel. De fractie zal de uitvoering van
het regeerakkoord kritisch volgen. Wat
fout is duidelijk benoemen en wat goed is
ook zeggen. Het moet niet meer gaan
over Wilders en de PVV, maar over Het
CDA en hoe wij er in staan.
Sinds februari is de zaak bestuurlijk
gestagneerd en over 20 weken zijn er
statenverkiezingen. Dus de schouders er
onder
De reactie van de noordelijke CdK’s is
een beetje het calimero-effect. Er wordt
juist meer gedecentraliseerd, bijvoorbeeld
de jeugdzorg. Dat past bij het CDA. Ook
de in bestuurlijk Nederland bekende
regel, samen de trap op en samen de

trap af, zal weer hersteld worden.
Tenslotte bedankt Margreeth Smilde
iedereen voor de loyale steun en
medewerking en de volwaardige bijdragen
die iedereen heeft geleverd.

REACTIE
     Bouman, Westerbork. In de pers
waren vooral de oude bekende CDA-ers
aan het woord, waarom ontbrak de
aanstormende generatie. En heeft dit
invloed gehad op de fractie.
Volgens Margreeth Smilde is dat te kort
door de bocht het voor en tegen speelde
dwars door de partij heen in alle groepen,
regio’s en leeftijden. Dat bleek ook uit de
bijeenkomst in Norg. Het ligt niet zo
zwart/wit als de pers suggereert.
We moeten die periode achter ons laten.
Maar met het rapport van de commissie
Frissen moeten we ons richten op de
toekomst.
En wie al of niet met de pers spreken of
gesproken hebben daar gaat de fractie
niet over.
     Agnes Mulder, Assen. 27 november
wordt het rapport Frissen gepresenteerd.
In febr 2011 is er weer een congres dan
moet duidelijk worden waar het CDA voor
staat, welke toekomstvisie de partij heeft.
Dat is belangrijk voor de
statenverkiezingen. De voorzitter roept
iedereen dan ook op om in de periode
tussen november en februari de extra
vergaderingen waarin het rapport Frissen
wordt besproken dan ook te bezoeken.
     Egbert Kraal, er wordt te hard
gesneden in bijstandsuitkeringen en de
zorgtoeslag. Margreeth Smilde maakt
duidelijk dat de zorgtoeslag weer terug
gaat naar de oorspronkelijke basis. De
laatste jaren zijn de grenzen opgerekt.
De bijstandsuitkering  wordt aangepakt
en dat is gekoppeld aan het aan het werk
helpen van mensen. Daarnaast wil men
de kloof tussen werk en uitkering groter
maken om mensen te prikkelen aan het
werk te gaan. De koppeling tussen lonen

en uitkering blijft gehandhaafd daar heeft
het CDA zich sterk voor gemaakt. De
voorzitter merkt op dat de hoogte van de
bijstand en dekloof met de lonen ook bij
het opstellen van het
verkiezingsprogramma een heikel punt
was.
     Gerrit Klifman, Zuidwolde. Heeft zich
geërgerd aan het feit dat Ank Bijleveld
(CdK Overijssel) en Rikus Jager
(burgemeester Westerveld) de kamer
hebben verlaten. Dat is geen goed
voorbeeld en het vergroot de kloof tussen
kiezer en gekozene. De voorzitter is van
mening dat zaken nu eenmaal lopen
zoals ze lopen. Bovendien was Rikus
Jager, door het verkiezingsresultaat, geen
kamerlid.
     Jo Beijering, Hoogeveen. Leest een
krantenbericht voor dat een mevrouw zich
als CDA-lid heeft aangemeld vanwege de

open en respectvolle discussies die zich
tijdens het congres hebben afgespeeld.
Dat is blijkbaar belangrijk, eerlijke en
open discussies over zaken die allen
raken.

Rondvraag
Henk Reinders, Hoogeveen. Hij prijst
Tjitte de Jong die de afgelopen periode de
Drentse opvattingen naar den Haag heeft
uitgedragen en vindt dat een applaus als
teken van dank voor Tjitte en het bestuur
op zijn plaats is.  APPLAUS!

Sluiting
Voorzitter De Jong sluit met het lezen van
een aantal krantenartikelen, waarvan de
kern is “elkaar vertrouwen.”
Wel thuis, wij zijn samen op weg naar
een groener Drenthe.
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